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Aanleiding

De Eerste Kamer heeft u op 21 januari 2025 een tweede set vragen gesteld naar

aanleiding van een brief die uw ambtsvoorganger heeft gestuurd over

wetenschappelijke integriteit. Gevraagd is om een beantwoording binnen vier

weken (18 februari). Op uw verzoek is de beantwoording zo spoedig mogelijk

behandeld.

Geadviseerd besluit

Met ondertekening gaat u akkoord met verzending van deze beantwoording aan

de Eerste Kamer.

Kernpunten

·        Op 28 oktober heeft u uw reactie op vragen van de Eerste Kamer

verzonden, die gesteld werden naar aanleiding van het overleg van uw

ambtsvoorganger met rectoren van de universiteiten over de

wetenschappelijke integriteit en onafhankelijkheid. De vragen van de

fracties van GL-PvdA, VVD en D66 hebben hier betrekking op.

·        De vragen van BBB en JA21 hebben specifiek betrekking op ongewenste

buitenlandse inmenging in de wetenschap en het hoger onderwijs, vanuit

statelijke actoren.

Toelichting

·        In uw reactie op eerdere vragen van de Eerste Kamer gaf u aan dat u van

mening bent dat op basis van een percentage van hoogleraren fiscaal- en

belastingrecht die ook werken voor de commerciële adviessector geen

conclusie kan worden getrokken over de (on)afhankelijkheid en integriteit

van deze hoogleraren en/of over een vakgroep of faculteit fiscaal- en

belastingrecht.

·       Tevens gaf u aan dat navraag bij UNL leert dat er geen percentages

beschikbaar zijn van hoogleraren fiscaal- en belastingrecht die geheel

onafhankelijk zijn van de commerciële adviessector.

·       De Eerste Kamer vraagt u nu om alsnog inzichtelijk te maken hoeveel

hoogleraren wel en niet verbonden zijn aan commerciële advieskantoren.
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·        Het door instellingen in kaart laten brengen van deze percentages zou

voor instellingen een zware administratieve belasting vormen en zou

afwijken van uw ingenomen standpunt dat u hier de meerwaarde niet van

inziet.

·       Wat betreft ongewenste buitenlandse inmenging (OBI) informeert u de

leden van de Eerste Kamer over de aanpak kennisveiligheid en de

aandacht die binnen deze aanpak uitgaat naar risico’s op inmenging en

beïnvloeding. In het komende jaar gaat u hierover in gesprek met de

instellingsbesturen. Daarbij sluit u aan bij de kabinetsbrede aanpak OBI.

Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden

N.v.t.


